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Notulen van de Algemene Ledenvergadering op 20 november 2010 in de Aker te Putten. 
 

Aanwezige Bestuursleden, Commissieleden, Ereleden en Adviseurs. 
Douwe van der Zee, Ton van Berkel, Tineke Masmeijer, Hans van der Aa, Herman Janssen, Henk Goris, 
Wim van der Stelt, Roland Klarenbeek, Rob Plugge, Ernst-Jan Meijer, Peter Groeneveld, Roel 
Groenhuijsen, Mees Bouwman, Hans Redegeld, Piet Tiekstra en Joke van Heteren. 
 
Aanwezige verenigingen. 
MGC Aalsmeer, Appelscha, Drachten, Duinholers, Duno, Geldrop, Hole Ridders, Leeuwarden,  
de Lubert, Meppel, Migo’90, De Putters, Trekvogels, Twente, Valkhof en Vrije Slag. 
 
Afwezige functionarissen en verenigingen met kennisgeving. 
Mirjam Preusterink, Jan Dokter, MGC Amigo, Holedrivers, Maatveld, ‘t Stikske, Venray, Vostho, WIK. 
 
Afwezige functionarissen en verenigingen zonder kennisgeving.  
Gerrit Voermans, Cor de Beet, Jaap Bos, Arie Kammeraat, Eindhoven, Heerhugowaard, Medemblik, 
Oirschot, Rotonde, Zicht Nirve en Zoetermeer. 
 
01 Opening 
Om 10.10 uur opent Douwe van der Zee de vergadering met een woord van welkom. Hij is blij met 
een goed gevulde zaal en heet speciaal welkom de ereleden van de bond. Voorzitter vervolgt met het 
melden van diverse hoogtepunten die in het jaar zijn gepasseerd. Vooral het Europese 
kampioenschap van Erik Tiekstra in de Algemene klasse. Erik is op 15 oktober in de pauze van de 
voetbalwedstrijd Cambuur-RKC gehuldigd op de middenstip en namens de NMB hem een horloge 
aangeboden. De DVD met daarop de huldiging wordt aan de vergadering getoond. 
 
02 Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 10 mei en 14 juni 2010 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
  
03 Ingekomen stukken en mededelingen 
Afmeldingen voor de ALV worden voorgelezen door de secretaris. Hij meldt de aanpassing van het 
jaarverslag 2009 met de regel dat wij met ingang van 2010 gaan voldoen aan de eisen van een goed 
sportbestuur i.h.k.v. de minimum kwaliteitseisen zoals gevraagd door het NOC*NSF. 
Ingekomen zijn de normale en gebruikelijke stukken en uitgegaan alle stukken betreffende 
statutenwijziging per 14 juni 2010. 
 
04 Jaarplan 2011 
In 2011 wordt de gekozen organisatiestructuur voor de NMB gerealiseerd. Topsportcommissie zal 
vorm gegeven worden en personen zullen aangezocht worden. 
Marketing en PR zullen worden samengevoegd omdat de beide commissies erg veel raakvlakken 
hebben. Wel zal uitbreiding van de nieuwe commissie met een aantal functionarissen moeten 
plaatsvinden. 
Topsportcommissie moet in 2011 worden gerealiseerd. Taken zijn: voorstel selectiecriteria, centrale 
trainingen, vaststellen selecties en selecteren nationale teams. 
Marktwerking start propaganda individueel lidmaatschap en verdere uitwerking van het 
marketingprogramma. 
Modernisering van de diverse reglementen. Vernieuwen van o.a. wedstrijdreglement en reglement 
recreatiesport. Op 12 februari 2011 zullen deze nieuwe reglementen worden voorgelegd aan de 
leden van de NMB. 
Samenwerking met andere kleinere bonden in een cluster precisiebalsporten zal in 2011 verder 
worden onderzocht. Mogelijk zal in de toekomst ook de dartsbond aansluiting zoeken bij dit cluster. 
Realisatie van het cluster is gepland eind 2011. Het bestuur rekent op de medewerking van de leden 
om dit jaarplan te realiseren.  
Het jaarplan wordt met algemene stemmen goedgekeurd. 
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05 Voorstel tot wijziging van de ledencategorieën 
Scholieren, junioren, algemene klasse (wordt A-sporter), senioren (A-sporter) zijn onveranderd. 
Semisporter wordt algemene klasse B-sporter in de algemene klasse en senioren. De groep 
recreanten blijft en er komt een aparte groep van individuele leden. Beiden gaan op het voorstel van 
het bestuur € 10, - betalen. Op voorstel van Roland Klarenbeek wordt de tekst toernooien aangepast 
naar toernooien die voor die categorie worden georganiseerd. 
Er ontstaat een discussie over de hoogte van het bedrag die recreanten moeten betalen voor het 
lidmaatschap van de NMB. Uiteindelijk wordt door de vergadering besloten om de bijdrage van de 
categorie B-sporter aan te passen naar € 17,50 en de categorie recreantlid/ondersteunend lid 
gefaseerd te verhogen. Voor 2011 wordt deze € 7,50. Aldus wordt besloten. Verder wordt er nog 
opgemerkt dat er een mogelijkheid moet komen om op te geven of men het bondsblad alleen 
digitaal wenst te ontvangen. Dit bespaart portokosten in de verzending. 
 
06 Voorstel tot wijziging en aanpassing van de tarieven 
Rob Plugge vindt dat er onderscheid wordt gemaakt tussen de verhoging voor de 6-tallen en 3-tallen 
met resp. € 10, - en € 5, -. Hij vraagt naar de reden van deze aanpassing. Verschil zit ‘m in het aantal 
leden van de 3- en 6 tallen. Peter Groeneveld vindt dat de verenigingen worden gedupeerd als zij een 
semisporter laten invallen in een districtswedstrijd, omdat zij daarvoor de speler sporter moet maken 
en daardoor het verschil van categorie extra moeten betalen. Voorzitter vindt dit een zaak van de 
vereniging omdat het in hun belang is. De districtswedstrijden worden uitsluitend voor de categorie 
sporters georganiseerd. De lijst met sancties is uitgebreid omdat overtredingen die niet naar het 
Instituut Sport Rechtspraak gaan door ons worden bestraft met een financiële sanctie. Het voorstel 
wordt in stemming gebracht en met algemene stemmen aangenomen. 
 
07 Begroting 2011-2014 
Voorzitter behandelt de meerjarenbegroting en legt uit dat door de kwaliteitseisen die door 
NOC*NSF worden gesteld deze over meerdere jaren moet worden opgesteld. De belangrijkste zaken 
uit de begroting zijn door Douwe op sheet gezet. Roel Groenhuijsen vindt de voorgestelde groei erg 
ruim. Voorzitter stelt dat deze groei de verwachting is van de commissie marktwerking en dat we 
daarom de begroting hierop hebben gebaseerd. Ernst-Jan Meijer merkt op dat er verschil is met wat 
hij van het bondsbureau als begroting heeft ontvangen en de getoonde cijfers door de voorzitter.  
Er blijkt door de secretaris een verkeerde begroting te zijn verzonden en daarom wordt de 
behandeling van deze begroting verplaatst naar de Buitengewone ledenvergadering van 12 februari 
2011. Hierin zal dan tevens de aangenomen wijzigingen van tarieven worden verwerkt. Hans 
Redegeld stelt voor om de begroting voor de recreanten NK’s op te nemen in deze begroting. 
Voorzitter meldt dat deze zijn opgenomen in de begroting van de commissie marktwerking. 
Eventueel wordt deze post na 2011 apart opgenomen in de begroting. 
 
08 Benoeming nieuwe Topsportcoördinator 
Het bestuur stelt voor om Roland Klarenbeek, die deze functie tot nu toe heeft waargenomen, te 
benoemen. Met applaus wordt Roland in deze functie benoemd. Er worden geen nieuwe 
functionarissen benoemd. 
 
09 Marktwerking. 
De commissie heeft zich in 2010 vooral bezig gehouden met het persoonlijk lidmaatschap. Door 
Martijn Treffers is een uitvoerig rapport opgemaakt in samenwerking met sport-assist. Alle banen in 
Nederland zijn benaderd. De baaneigenaren die positief hebben gereageerd zullen worden benaderd 
om de voordelen van het persoonlijk lidmaatschap uit te leggen en de voordelen voor de 
baaneigenaren. Een van de voordelen is dat nieuwe leden in aanmerking kunnen komen voor 
wedstrijdmateriaal bestaande uit een stick en 4 wedstrijdballen à raison van € 25, -. Dit geldt zowel 
voor nieuwe individuele leden als nieuwe recreantleden. We verwachten hier veel van. Belangrijk is 
dat er meer leden zich met deze materie binnen hun eigen district gaan bezig houden. Opgave 
hiervoor via Hans van der Aa. Dit pakket is zeer voordelig aangeschaft bij Migosport. 
Leden van de commissie zijn Roel Groenhuijsen, Mees Bouwman, Hans van der Aa en Jan Doctor. 
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Voorzitter schorst de vergadering voor een korte plas- en rookpauze. 
 
10 Wijzigingsvoorstel wedstrijdreglement betreffende vertegenwoordiging in de Europa Cup 
Voorzitter stelt het voorstel van de RMC HoleRidders aan de orde. Hij brengt naar voren dat de LHK 
ruim een jaar geleden een voorstel heeft gedaan om aan de Europese eisen te voldoen. Dit is door 
iedereen aangenomen en hij vindt het dan ook onjuist om de genomen beslissing na 1 jaar weer 
terug te draaien. Het beleid wat hieraan ontleend wordt dient een periode van minimaal 4 jaar te 
duren. Dat is onbehoorlijk bestuur en hij wil daar niet aan meewerken. Een deel van de vergadering 
is het niet eens met deze stelling. Voorzitter stelt voor om dit voorstel niet in behandeling te nemen. 
Het vervolg van de discussie wordt hier niet weergegeven omdat deze niet wezenlijk bijdraagt aan 
het uiteindelijk genomen besluit. 
Het bestuur zal in haar bestuursvergadering van december een besluit nemen over het voorstel en 
vraagt aan De HoleRidders om het voorstel in te trekken en te behandelen bij de besprekingen over 
de nieuwe reglementen die op 12 februari 2011 zullen worden behandeld. Besloten wordt op 
voorstel van de voorzitter dat de vertegenwoordiging naar de E.C. voor 2011 blijft zoals het was en 
voor verdere jaren zal in de BLV van februari worden vastgelegd. 
 
11 Wedstrijdzaken 
Henk Goris deelt mee dat de wedstrijdkalender voor het komende jaar er anders uit gaat zien. De 
NK’s zullen voor de zomer worden gehouden en maximaal één NK na de zomer. De reden daarvoor is 
om op tijd klaar te zijn voor de internationale evenementen en de bondscoaches de gelegenheid te 
geven om te kunnen selecteren voor de diverse teams. 
N.a.v. de nieuwe kalender stelt de HoleRidders voor om het Nederlands kampioenschap anders te 
gaan organiseren. Nu is het nog zo dat er een kampioen van afd 1, 2 en combi is, maar misschien is 
het mogelijk om deze te combineren en uit de drie kampioenschappen de winnaar van deze 3 
combinatie NK’s de kampioen van Nederland is. 
Ernst-Jan Meijer vraagt of het mogelijk is om de NK afd 1 en 2 om te draaien i.v.m. het hemelvaart 
toernooi wat in Leeuwarden is en voor het NK afd 1 valt. Als dit wordt omgedraaid is het NK afd 2 
direct na het Hemelvaarttoernooi in noord. 
De Vrije Slag vraagt of er met het vaststellen van de LHK misschien ruimte gecreëerd kan worden 
zodat het toernooi wat zij gepland hebben doorgang kan vinden op 16 en 17 juli. 
Roel Groenhuijsen mist een NK indoor op de kalender. Henk vraagt een ieder of zij opmerkingen 
n.a.v. de conceptkalender naar hem te sturen. De definitieve kalender verschijnt eind december 
uiterlijk begin januari. 
Peter vraagt waarom er geen MOS baan is aangewezen voor de LHK. De afspraak is dat als het EK op 
vilt is wordt er 2 x op vilt gespeeld. Waarschijnlijk is het EK niet op vilt en wordt er 1 x MOS 
aangewezen. 
Piet Tiekstra stelt voor om de NK’s op vaste data te gaan spelen. Wordt door de coördinator 
meegenomen. Er ontstaat een discussie over de samenstelling van de LHK teams. Een aantal leden 
wil dat dit op de ALV wordt vastgelegd en een aantal willen dat de LHK dit kan beslissen. De 
voorzitter stelt voor om e.e.a. vast te leggen in het wedstrijdreglement en wil voor 2011 eenzelfde 
samenstelling als in 2010. Hij brengt dit voorstel in stemming. Het voorstel wordt aangenomen 
waarbij Leeuwarden tegen het voorstel is. 
 
12 Topsportzaken 
Roland Klarenbeek heeft nog geen mededelingen. 
 
13 Rondvraag 
Rob Plugge vraagt wanneer de ecotax wordt uitbetaald. Voorzitter verwacht dat dit op hetzelfde 
tijdstip zal worden gedaan.  
Verder vraagt Rob zich af hoe het gegaan is met de overgang van Joy Pol naar de dames. Volgens 
hem is het zo dat de overgang pas na 2 jaar mag. Voorzitter antwoord dat er overleg is geweest met 
het NOC*NSF en dat die 2 jaar alleen geldt voor fysieke sporten. Hij heeft vorig jaar in overleg met de 
toenmalige wedstrijdcoördinator besloten en afgesproken dat Joy na de operatie bij de dames kon 
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gaan spelen en had dat ook toegezegd. Achteraf verdient dat niet de schoonheidsprijs en had het 
beter na afloop van het seizoen kunnen plaatsvinden. 
Wilbert van Helmond stelt een vraag over de besprekingen met de NMF en wat er bekend is over 
het aanmelden van 2 verenigingen van de NMF waaronder de Houtduif. Voorzitter antwoord dat er 
op dit moment 2 data zijn voorgesteld voor een gesprek met de NMF en dat daarop wordt gewacht. 
Mocht er geen response komen van de NMF zullen de besprekingen worden afgebroken. Het is juist 
dat  de Houtduif zich heeft aangemeld als lid van de NMB m.i.v. december 2010. 
 
14 Afscheid met bloemetje ……….door de voorzitter 
Er zijn op dit moment geen mensen waarvan afscheid moet worden genomen. Wel zijn er nog een 
aantal andere zaken waarvoor aandacht wordt gevraagd. Hij maakt zijn excuus dat hij Hans Redegeld 
niet bij de ereleden had vermeld. 
Verder zijn er sinds de vergadering van mei dit jaar 3 leden overleden t.w.: de heer Brandts van 
Oirschot, ons erelid de heer Roelofswaard en Tiny Manders. 
Tot slot van dit agendapunt doet hij een dringende oproep aan de verenigingen van district West om 
te zoeken naar een districtsvertegenwoordiger voor het bestuur. 
 
15 Sluiting. 
Voorzitter sluit de vergadering om 12.30 uur onder dankzegging aan allen en wenst een ieder wel 
thuis. Hij hoopt op 12 februari 2011 iedereen terug te zien op de Buitengewone Ledenvergadering. 
 
 
 
Ton van Berkel, secretaris. 
 


